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PROTOKÓŁ Nr LVI/18 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 17 października 2018 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. obsługi biura Rady – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 17.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia LVI 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

14 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że posiedzenie Rady Gminy Kwidzyn jest 

nagrywane w systemie audio – video do celów archiwalnych.   

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski, 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda, Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych – 

Pan Łukasz Wereda. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na LVI obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych, gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji.  Nie zgłoszono żadnych wniosków 

w związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (14 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Informacja na temat złożonych projektów o pozyskanie dofinansowania  

ze środków unijnych i innych środków pozabudżetowych. 

7. Sprawozdanie Wójta i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 

majątkowych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok, 

2) w spraw w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

3) w sprawie stawek podatku od środków transportowych, 

4) w sprawie zarządzenia poboru od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego  

i od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso, 

5) w sprawie ustalenia limitu kwotowego zwolnień od podatku od nieruchomości 

dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis na rok podatkowy 2019 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Wolne wnioski.  

11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z LV sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

 poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy, który został przyjęty 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 
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Ad. 4.  Interpelacje i zapytania. 

- nie zgłoszono 

 

Ad.5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt Ewa Nowogrodzka ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności  

za okres od dnia 5 października 2018 roku do 17 października 2018 roku. 

Poinformowała o wydarzeniach, spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział  

w okresie między sesjami: 

Pani Wójt nadmieniła, że 30 września 2018r. odbyło się już po raz dziewiąty święto śliwki 

w Rakowcu, o którym nie wspomniała w swoim poprzednim sprawozdaniu.  

5 października 2018r. - w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym odbyło się 

spotkanie informacyjne w sprawie krajowego programu „Czyste Powietrze”, które cieszyło 

się dużym zainteresowaniem. Tego samego dnia miało miejsce podsumowanie inicjatywy 

lokalnej w Oborach.  

6 padziernika 2018r. – odbył się II półmaraton Traktor Team w Górkach. Gratulacje  

za udział w biegu dla radnego Jerzego Tumiłowicza. Tego samego dnia uczestniczenie  

w „Dniu Seniora” organizowanym przez Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów. 

12 października 2018r. – Szkoła Podstawowa w Tychnowach gościła niezwykłego gościa 

Pana Jurka Owsiaka, który przybył na zaproszenie Klubu Wolontariackiego, który składał 

ślubowanie w jego obecności. Ponadto w Brachlewie miało miejsce podsumowanie 

inicjatywy lokalnej.  

13 października 2018r. – w Nowym Dworze po raz kolejny odbyło się wydarzenie 

„Kulturalnie, zdrowo i sportowo”. Ponadto uczestniczenie w 20 leciu Powislańskiej Szkoły 

Wyższej w Kwidzynie. 

15 października 2018r.- narada z sołtysami w sprawie realizacji funduszu sołeckiego  

i innych spraw bieżących. Wzięcie udziału w uroczystości z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej w Korzeniewie.  

  Wójt Gminy poinformowała, że została podpisana umowa z wykonawcą  

na „Budowę kładki w Brachlewie”. Przygotowujemy się także do podpisania umowy  
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na dalszy odcinek ścieżki pieszo – rowerowej w Rozpędzinach (oczekuejmy, aby 

wykonawca dostarczył oryginał gwarancji). W trakcie realizacji są zadania gospodarcze  

z zebrań wiejskich, niestety część z nich nie zostanie zrealizowana. Powodem jest brak 

srodków finansowaych ponieważ w porównaniu do roku poprzedniego znacznie zdrożały 

m.in. materiały budowalne itp. Nie mogliśmy także rozstrzygnąć przetargów, z powodu 

braku ofert lub pracowników.  Istotną kwestią jest też, że 15 osadzonych z Zakładu 

Karnego, mimo wcześniejszych ustaleń nie mogło podjąć pracy ponieważ zmieniły się 

przepisy w zakresie współpracy Zakłądu Karnego z samorządem. Dużo czasu pochłonęło 

więc rozbieranie chodników i ścieżek pieszo  - rowerowych przy drodze nr 521.  

 

Ad. 6. Informacja na temat złożonych projektów o pozyskanie dofinansowania  

ze środków unijnych i innych środków pozabudżetowych. 

 Informację szczegółowo przedstawiła Wójt Gminy Pani Ewa Nowogrodzka. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 

majątkowych. 

 Informację przedstawiła Wójt Gminy oraz Przewodniczacy Rady.  

Informacja stanowi załącznik nr 3, 4 do niniejszego protokołu 
 

        (stan radnych: 13,  
obrady opuścił radny L. Kędziora) 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Skrajda informując,  

że dokonuje się zmian w budżecie Gminy Kwidzyn polegających na zwiększeniu 

dochodów i wydatków o kwotę 15 385 zł oraz na przesunięciu wydatków między 

działami, rozdziałami i grupami klasyfikacji budżetowej. Następie Pani Skarbnik 

szczegółowo przedstawiła i uzasadniła kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych 

działach klasyfikacji budżetowej, które wpłynęły na stan dochodów i wydatków budżetu 

Gminy. Wymieniła także realizowane zadania i przedsięwzięcia. 
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Nastepnie wskazała, że w planach Funduszu sołeckiego dokonuje się zmian  

w sołectwach Brachlewo, Dubiel, Grabówko, Lipianki, Nowy Dwór, Pastwa, Podzamcze, 

Tychnowy - zgodnie ze złożonymi wnioskami w sprawie zmiany przedsięwzięć lub ich 

zakresu w ramach funduszu sołeckiego. W planach sołectwa Ośno dokonuje się 

przeniesienia wydatków między działami, natomiast w sołectwie Kamionka miedzy 

grupami wydatków – bez dokonywania zmiany przedsięwzięcia. 

Pani Skarbnik podsumowała, że plan po zmianach wyniesie po stronie dochodów 

kwotę 54 229 936,20 zł, a wydatków  64 254 936,20 zł. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer LVI/379/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

2) w spraw w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer LVI/380/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr  6 do protokołu 

 

3) w sprawie stawek podatku od środków transportowych, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer LVI/381/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
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4) w sprawie zarządzenia poboru od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego  

i od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia 

za inkaso, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer LVI/382/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr  8  do protokołu 

 

5) w sprawie ustalenia limitu kwotowego zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis na rok podatkowy 2019. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer LVI/383/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr  9 do protokołu 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z LV sesji udzielił Zastępca Wójta Pan 

Krzysztof Michalski.  

Odpowiedź stanowi załącznik nr  10 do protokołu 

 

Ad.10. Wolne wnioski.   

Radny Piotr Spaczyński zapytał o realizację wniosku z zebrania wiejskiego 

dotyczącego postawienia lustra naprzeciw posesji Pani Janaszek, aby ułatwić wyjazd.  

Sołtys sołectwa Brachlewo, Pan Marek Ungrowski zapytał czy Gmina ma wpływ 

na pracę kół łowieckich? Koło Bizon nie reaguje za zgłoszenia szkód wyrządzonych 

przez zwierzęta.  
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Radny Tumiłowicz popiera wniosek sołtysa z Brachlewa. Radny otrzymał 

informację od myśliwych, że szkody należy zgłaszać do ANR, które następnie ocenia 

biegły. Czy Gmina może zweryfikować czy takie postępowanie jest właściwe? 

Radny Namiak zapytał czy został zwiększony nakład ostatniego wydania 

kwartalnika Gminy Kwidzyn? Pani Wójt odpowiedziała, że nie. Na wniosek radnego 

nakład został już wcześniej zmniejszony do 2 500 egzemlarzy. 

 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w LVI sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. obsługi biura Rady       Przewodniczący Rady

     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon  
 
 
 

 


